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Olaf Pest 

Radny Rady Miasta Gliwice 

olaf.pest@interia.pl 

Sz. P. Katarzyna Kuczyńska Budka 

Prezydent Miasta Gliwice 

pm@um.gliwice.pl 
 

Szanowna Pani Prezydent, 

w związku odpowiedzią UM.849448.2024 na skierowane zapytanie proszę o udzielenie 
dodatkowych informacji za lata 2022, 2024 i w roku bieżącym: 

1. W jakiej wysokości miasto ponosi koszty w związku z prowadzeniem PSZOK? 
2. W jakiej wysokości miasto ponosi koszty na organizowanie zbiórek sprzętu 

elektronicznego i elektrycznego? 
3. W jakiej wysokości ponosimy koszty działalności edukacyjnej w zakresie 

prawidłowego gospodarowania odpadami i koszty administracyjne? 

 

 

 

 

 

Olaf Pest 

Radny Rady Miasta Gliwice 


